
Nr.Vium–Troldhede august. 2021  

  

  

  

 

Ref. af Bestyrelsesmøde tirsdag d. 31. august. 2021,  

kl.16.15 – 17.45   
  

Deltagere i mødet:  
 Alle 

  

  

Dagsorden: Dorthe  

1. Økonomi / personale  

Status – orientering. 

DH: Rundsender økonomi oversigt. Bundlinjen 

kommer ikke helt til at holde - der er kommet 

lidt ekstra uforudset. 

Personale: DH har dd. Ansat en tilkalder vikar. 

Dd. Har vi modtaget Carinas opsigelse til 

fratrædelse 1/10 - ansættelses udvalg: Kathrine 

og Lars + DH og DP + to ansatte i indskolingen. 

2. Ekstra midler – (trivsel/faglighed + 

distriktspulje)  

DH: Trivselspengene er brugt. 

Distriktspuljen er søgt og vi afventer 

3. Dette skoleår – særlige 

frihedsgrader 

DH: Sent i foråret meldte regeringen ud vedr. 

frihedsgrader, som så lige skulle forbi byrådet. 

Der er frihedsgrader på personalets 

kompetencedækning, elevplaner, 

kvalitetsrapporten, UU veksling til dobbelt-

voksen timer. Vi imødekommer frihed på 

elevplaner og kvalitetsrapport. Vi kunne ikke nå 

at forholde os til UU vekslingen, da skema og 

busplaner allerede var lagt. Det er dog et tema 

for bestyrelsen, hvis der fortsat er frihedsgrader 

næste skoleår. 

4. Suppleant til skolebestyrelsen. Best. Er ikke fuldtallig. Dorthe Byskov 

undersøger kandidat i Nr.Vium området. Skal 

gerne vælges på stor mødet d. 16/9 

5. ”Nyorganisering af det 

specialiserede område” - 

høringssvar  

DH: Diskuteret bordet rundt. Dorthe sender 

forslag ud, som skal besvares hurtigt, hvis man 

gerne vil have indflydelse på svaret. 



6. Fællesbestyrelse i Helheden? DH: Intet besluttet. På igen næste gang. 

7. Evt DH: 

Katrine: materiale fra RAMS - opfordring til at 

lærerne bestiller, hvis de finder noget, de kan 

bruge. 

 


